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Eleeeions munieipals 

EIs aspirants a la Paeria passen 
de puntetes per la polemica 
de l'alberg en un debat elegant 
Pueyo defensa el pacte del 2019, el Comú veu difícil repetir-lo, 
Larrosa només exclou Vox i JxCat, PP i Cs es veten mútuament 
La Granja Plfarré va acolllr 
ahlr el primer debat 
electoral, que van organitzar 
conjuntament COPE Llelda 
i LA MAÑANA, amb la 
particlpació deis candldats a 
la Paerla d'ERC, PSC, Junts, 
Cs, el Comú i PP. 

Ueida 
XAV1ER NADAL 
El debat va ser de "guant blanc" 
on els candidats van exposar el 
seu programa electoral en sis 
grans blocs, mentre que I'alcal
dable Xavi Palau (PP) va buscar 
el cos a cos amb Miquel Pueyo. 
Durant la sessió, que van mode
rar el locutor de COPE Lleida, Ri
card Álvarez, i la redactora en cap 
de LA MAÑANA, Laia Riverola, els 
aspirants van passar de puntetes 
en ser preguntats sobre la cons
trucció de I'alberg de Pardinyes, 
un tema que té una forta oposi
ció ve"ina!. El candidat d'ERC, Mi
quel Pueyo, va dir que I'equipa
ment que es planteja és la solució 
per evitar "el model d'abans de 
deixar dormir la gent al carrer i al 
dia següent despertar-la amb un 
cop de manega". 

Felix Larrosa (PSC) es va mos
trar partidari de fer allotjaments 
per a temporers a les explo
tacions agraries. Toni Postius 
(Junts), que també es favorable 
a la construcció de I'alberg, va fer 
una crida a l'Estat perque contro
Ii I'arribada de temporers sense 
papers a la campanya de la frui
tao Maria Burrel (Cs) Va dir que 
"I'acolliment de temporers ha 
d'estar prop de les finques on es 
produeix la fruita". Laura Bergés 
(el Comú de Lleida) es va mostrar 
favorable a facilitar allotjament 
als temporers dins de les explo
tacions agraries i que I'alberg de 
Pardinyes només aculli treballa
dors del campo I Xavi Palau (PP) va 
refusar la construcció de I'alberg. 

f~o 
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Pueyo es va mostrar "satisfet" 
per la feina que ha realitzat el go
vern d'entesa i va agrair-el paper 
del Comú de Lleida quan va estar 
dins del gmiern; a més, va augu
rar que cap partit aconseguira la 
majoria absoluta i, per tant, "con
tinuarem treballant pel canvi ini
ciat el 2019". Larrosa va dir que 
parlara amb les forces polítiques 
a partir del 29 de maig, pero va 
deixar ciar que no pactaria amb 
VOX. Postius va manifestar que 
"sortim a guanyar" i va oferir lima 
estesa" a les formacions indepen-

Palau busca el 
cosa cos amb 
Pueyo, que es 
mostra \\ satisfet" 
per la feina feta 

Postius 'treu pit·' 
per Torreblanca 
i Larrosa i Bergés 
n' exclourien 
Quatre Pilans 

dentistes i va afegir que no con
tribuira a fer alcalde cap candidat 
de les forces del 155. Burrel va dir 
que "esperem ser decisius, pero 
no pactarem amb els extrems ni 
amb qui vulnera la Constitució". 
Bergés va apuntar que "repetir 
fórmules que no han acabat de 
funcionar no ·ens sembla bo pero 
som una forc;a de progrés i hi ha 
altres partits situats més a I'es
querra que ens podem entendre 
millor". Palau va dir que no pac
tara amb ERC, Junts, la CUP i el 

• passa a la pago següent -7 
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• eeelons munieipals I 
Proposen 
inversions en 
la climatització 
deIs pavellons 
municipals 
Pueyo va anunciar que a 
I'agost es canviara el parquet 
del pavelló Barris Nord, men
tre que larrosa va proposar 
un pla d'inversions a cinc anys 
per mil/orar les instaHacions 
esportives. Postius va dir que 
"volem posar I'accent en la in
versió en la c\imatització deis 
pavellons i en aplicar mesu
res per a I'esta/vi energetic". 
Burrel vol crear un Patronat 
Municipal d'Esports, Bergés 
demana reorientar la polftica 
de subvencions en I'esport, ja 
que "el 75% deis diners se'ls 
emporten els grans clubs", i 
Palau aposta per la promoció 
de I'espoit femení i el de base 
i demanara una auditoria de 
les instaHacions esportives. 

(- ve de la pago anterior . 
Comú de Lleida. 

Pel que fa al comen;: i la indús
tria, I'equip de govern "va treure 
pit" amb la futura construcció del 
polígon industrial de Torreb/an
ca-Quatre Pilans. Pueyo va mos
trar el seu compromfs amb el Pla 
de I'Estació i va refusar el pare co
mercial de Torre Salses i, a més, 
va defensar el polígon industrial 
de Torreblanca-Quatre Pilans i 
va recordar que "hem rebut in" 
versors estrangers interessats en 
establir-s'hi". Postius va dir que 
"Lleida ha ge disposar d'un gran 
equipament comercial al centre i 
el Pla de l'Estació és el que genera 
més consens al centre de la ciutat 
i aixo sense oblidar el comere;: de 
proximitat" i va destacar la gran 
aposta de Junts pel polígon de To
rreblanca-Quatre Pilans. 

larrosa i Bergés van coincidir 
en refusar que el polígon abar
qui també la partida de Quatre 
Pilans. El candidat del PSC va dir 
que cap barri s'ha de quedar sen
se el comen;: de proximitat i va 
apuntar que "ciar que estem a 
favor del projecte primigeni de 
Torreblanca pero el que no diu 
el senyor Postius és que el que 
pretén aquest polígon és arrasar 
sencera la partida de Quatre-Pi
lans". Bergés va apostar per po-

. tenciar el comere;: de barri, pel Pla 
de l'Estació com a alternativa a 
Torre Salses i va dir que el polígon 
de Torreblanca esta sobredimen-

MIQUEL PUEYO FELlX LARROSA TONI POSTIUS 
ERC PSC JXCAT 

"Hem rebut "Volem una lIei "Lleida cal 
inversors de capitalitat qu~ tingui un 
estrangers que perqué estem gran centre 
volen anara assumint serveis comercial 
Torreblanca" d'altres pobles" al centre" 

QUE DIUEN ELS CANDIDATS 

MARIA BURREL 

CS 

"No pactarem 
amb els extrems 
ni ambqui 
vulnera la 
Constitució" 

sionat i que no hauria d,afectar la 
zona de Quatre Pilans. 

Burrel va demanar a I'actual 
govern que tingui una mént ober
ta perque s'instal·lin centres co
mercials i va apostar pels mercats 
municipals, a més va proposar re
baixes en I'IBI i I'IAE per atraure 
més inversors. De la seva banda, 
Palau va demanar revitalitzar el 
teixit comercial local i aprofitar la 
situació estrategica de Lleida. 

I MPOSTOS 

XAVI PALAU 

PP 

"Aquest govern 
de la Paeria 
ha promogut 
la defensa 
deis okupes" 

2022 i 2023 el govern municipal 
ha congelat els impostos i les ta
xes i va recordar que la ciutat té 
serveis molt importants que s'han 
de mantenir a base deis impos
tos. Larrosa va demanar una lIei 
de capitalitat diferent per a Llei
da perque assumeix serveis deis 
pobles del costat i va demanar 
incentivar la generació d'activitat 
economica p.er tal d'augmentar 
la recaptació. Postius va recor
dar que s'ha redui't en 35 milions 
d'euros I'endeutament de la Pae-

Pel que fa als impostos, Pue- . ría, s'ha aconseguit més activitats 
yo va recordar que en els. anys economiques per tenir més in-

, 
LAURA BERGES 

, 
COMU 

"No em sembla 
bo repetir 
fórmules de 
govern que no 
han funcionat" 

gressos i així s'han pogut conge
lar els impostos i va recordar que 
"hem procurat no estirar més el 
brat; que la mariiga": Burrel pro
posa reduir un 15% I'IBI i un 50% 
la taxa en els mercats municipals 
i aposta per atraure inversió de 
fora. Bergés va demanar més re~ 
cursos economics provinents de 
l'Estat i de la Generalitat i va ce
lebrar que ja s'apliqui una taxa a 
les grans companyies electriques 
i de telefonia. Palau va dir que el 
PP fara possible que Lleida sigui 
cabdal per atraure talent i perso
nes joves i va demanar un servei 

Aposta per 
comercialitzar 
els productes 
elaborats a 
I'Horta 
L'Horta va tenir un paper im
portant en el debato Pueyo va 
dir que "no deixarem de tre
bailar amb orgull IIeidata per 
I'Horta" per facilitar el retleu 
generacional i canals de distri
bució perque els productors 
puguin fer la venda directa 
deis seus productes. larrosa 
i Bergés volen que es conrei'n 
les finques abandonades. Pa
lau va proposar la construc
ció d'un centre de dia per a 
la gent gran a I'Horta. De la 
seva banda, Postius va apun
tar que Junts aposta per ins
tal·lar cameres, desplegar la 
fibra optica, el taxi a deman-· 
da, la modernització del reg i 
perque l'Estat i la Generalitat 
donin ajudes als productors. 

de transport públic de qualitat, 
que no es tanquin escoles bressol 
icrear una marca Lleida. 

Quant a la política social, el 
candidat d'ERC, Miquel Pueyo, va 
apuntar que el govern municipal · 
porta quatre anys impulsant po
lítiques socials valentes, s'ha aug
mentat en 2,5 milions d'euros la 
despesa en educació i s'ha lIuitat 
contra la soledat no volguda i, 
de cara al futur, aposta per pro
moure més habitatge social. la
rrosa i Postius van demanar fer 
més habitatge de 1I0guer social. 
Maria Burrel va proposar libera
lizar sol municipal per construir 
habitatge social, va proposar una 
ordenant;a per facilitar I'ajuda do
miciliaria a la gent gran i treure 
serveis socials del Centre Historie. 
Laura Bergés va demanar més pi
sos socials per a les persones amb 
dificultat esconomiques. Xavi Pa
lau va manifestar que "aquest go
vern de la Paeria ha promogut la 
defensa deis okupes permetent 
I'empadronarnent i instaHant 
comptadorsd'aigua gratuits". 

Pel que fa a I'ambit cultural, 
larrosa es va mostrarpartidari de 
la posada en marxa d'un pla de 
marqueting cultural i de convertir 
La Llotja en la Casa del Teatre de 
la ciutat. Pueyo va recordar que 
durant aquest mandat s'han po
sat en marxa activitats culturals 
com la Factoria deis Reixos o el 
festival Enrenou. 


